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مهدی عبدی

حلال نمی کنم

مهدی عبدی بازیکن تیم هوادار به اتهاماتی که به او در فضای مجازی زده می شود 
واکنش نشان داد.»تهمتی که زده می شود ناجوانمردانه است. مگر می شود یک 
بازیکن جلوی استقلال و پرسپولیس کم کاری کند؟ متأسفانه در روز بد تیم، کل 
کاســه و کوزه ها ســر من شکســت. این نامردی اســت. آدم عزیزترین شــخص اش 
در زندگــی پــدر و مــادرش هســتند. بــه جان مــادرم اگر ذره ای کم کاری کرده باشــم. 
من که حلال نمی کنم، کسانی که این حرف ها را می زنند باید روزی تاوان دهند.«

رضا اسدی

مذاکره برای تمدید

مسئولان باشگاه تراکتور که طی چند وقت اخیر توانسته اند قرارداد پاکو خمس، 
ریکاردو آلوز و صفا هادی از مهره های تأثیرگذار این فصل خود را تمدید کنند؛ این بار 
به ســراغ اســدی و اخباری رفته اند و شــنیده می شــود مذاکرات با این دو بازیکن به 
شــکل جــدی در جریــان است.اســدی به عنــوان آقای گل فعلی لیــگ برتر به همراه 
محمدرضــا اخبــاری نقش تعیین کننــده ای در عملکرد تراکتوری ها در فصل جاری 
داشته اند و به همین دلیل با تأکید خمس، مذاکره با این دو بازیکن را آغاز کرده اند.

سهیل فداکار

همه فوتبال را کنار می گذاریم، اگر

فــداکار زننــده تــگ گل ملــوان بــه تراکتــور دربــاره پنالتــی تیــم حریــف 
می گوید:»واقعــا نمی دانــم در مــورد داوری چه بگویم.صحنــه پنالتی تراکتور 
به هیچ وجه خطا نبود. حتی اگر یک نفر بگوید که آن صحنه پنالتی بود، همه 
ما فوتبال را کنار می گذاریم. اعلام خطای پنالتی خنده دار و عجیب بود.حتی 
بازیکــن تراکتــور هــم به خودم گفت پنالتی نبود اما داور روی اشــتباه خودش 
اصرار داشــت. نمی دانم  شــاید از ســر لجبازی قصد داشت پنالتی را بگیرد.«

در آینه لیگ
فوتبال ایران

3 باشگاه لیگ 
برتری محکوم 

شدند
کمیتــه وضعیــت بازیکنــان آرای 
را در خصــوص  جدیــد خــود 
پرونده هــای مطروحــه اعلام کرد.

بــا توجــه به شــکایت بهــروز عزتی 
از باشــگاه ســایپا، ایــن باشــگاه 
بــه پرداخــت 495 میلیــون ریــال 
بابــت اصــل خواســته و مبلــغ 10 
میلیــون و 791 هــزار ریــال بابــت 
هزینــه دادرســی در حــق خواهان 

محکــوم شــد.
نــده شــکایت علیرضــا  در پرو
ســلیم پور از باشــگاه شــهرداری 
آســتارا، ایــن باشــگاه بــه پرداخت 
مبلــغ 682 میلیــون و 500 هــزار 
ریــال بابــت اصل خواســته و مبلغ 
14 میلیــون و 890 هزار ریال بابت 
هزینــه دادرســی در حــق خواهان 

محکــوم شــد.
در پی شــکایت صمد رشــتبری از 
باشــگاه ماشین ســازی تبریز، این 
باشــگاه بــه پرداخــت مبلــغ 960 
میلیون ریال بابت اصل خواســته 
و مبلــغ 20 میلیــون و 928 هــزار 
ریال بابت هزینه دادرسی در حق 

خواهــان محکــوم گردید.
بــا توجــه بــه شــکایت ابوالفضــل 
پورشــیخ از باشــگاه تراکتور تبریز، 
ایــن باشــگاه بــه پرداخــت مبلــغ 
373 میلیــون و 300 هــزار ریــال 
بابــت اصــل خواســته و مبلــغ 8 
میلیــون و 137 هــزار و 940 ریــال 
بابــت هزینــه دادرســی در حــق 
خواهــان محکــوم شــد. همچنین 
کمیتــه وضعیت نســبت به دعوی 
خواهان به میزان 4 میلیارد و 194 
میلیــون و 700 هــزار ریــال قــرار رد 

صــادر کــرد.
در پرونــده شــکایت امیــر شــبانی 
ه  شــگا با ز  ا چشــمه خســروی 
ذوب آهــن اصفهــان، این باشــگاه 
بــه پرداخت مبلــغ 2 میلیارد و 28 
میلیــون و 454 هــزار و 805 ریــال 
بابــت اصــل خواســته و مبلــغ 44 
میلیــون و 220 هــزار و 314 ریــال 
بابــت هزینــه دادرســی در حــق 
خواهــان محکــوم شــد. همچنین 
کمیتــه وضعیت نســبت به دعوی 
خواهــان بــه میــزان یــک میلیــارد 
و 171 میلیــون و 545 هــزار و 195 

ریــال قــرار رد صــادر کــرد.
در پــی شــکایت ســعید کریمــی 
از باشــگاه مــس رفســنجان ایــن 
باشــگاه بــه پرداخــت مبلــغ 740 
میلیون ریال بابت اصل خواســته 
و مبلغ 16 میلیون و 132 هزار ریال 
بابــت هزینــه دادرســی در حــق 

خواهــان محکــوم شــد.
 

کریمیان: به احتمال 
قوی سپاهان 

قهرمان لیگ می شود
مهدی کریمیان، هافبک پیشین 
تراکتــور دربــاره شــرایط فعلــی 
ایــن تیــم می گویــد: »خمــس در 
میانه های فصل، ســکان هدایت 
تراکتــور را بــر عهــده گرفــت و 
بــدون شــک بــر اســاس تفکــرات 
تاکتیکــی اش، بازیکــن جــذب 
نکــرده اســت امــا هیــچ گاه از این 
موضوع به عنوان بهانه اســتفاده 
نکــرده و معتقــدم بــا آمــدن ایــن 
ســرمربی بــه تراکتــور، تغییــر و 
تحــولات مثبتــی در ایــن تیــم رخ 
داده اســت. تراکتــور در انتقــال 
تــوپ از دفــاع بــه حملــه عملکرد 
خوبــی دارد و تاکتیک پذیــری از 
ســوی بازیکنان تا حدود بسیاری 
انجام می شــود که این امر ناشــی 
از انتقــال موفــق تفکــرات خمس 
بــه شــاگردانش اســت. برقــراری 
نظــم توســط خمــس می توانــد 
جالب توجه باشــد و این موضوع 
یــن  حتــی در مــورد کلیدی تر
بازیکنــش نیــز صــدق می کنــد.« 
او دربــاره شــانس قهرمانی تیم ها 
اینطــور می گویــد: »فوتبــال قابــل 
پیش بینــی نیســت امــا بــا توجــه 
بــه بازی هایــی کــه ســپاهان در 
پیــش رو دارد به نظــرم ایــن تیــم 
موفق به کســب عنــوان قهرمانی 

خواهــد شــد.«

دوست داشتم در سپاهان بمانم  

نژادمهدی: مورایس گفت باید به برزیلی ها بازی بدهم

درست است که 4 بازی 
سخت داریم اما قبلاً 

نشان دادیم هر زمان 
بخواهیم فوتبال 

بازی کنیم خوب بازی 
می کنیم و با تلاش و 

همت بچه ها در 4 بازی 
باقی مانده دست به 

دست هم می دهیم 
تا بهترین نتایج را 

بگیریم

محمد نژادمهدی، مدافع تیم فولاد درباره 
جدایی اش از سپاهان می گوید: »در ابتدای 
فصـل چنـد پیشـنهاد داشـتم امـا دوسـت 
داشـتم در سـپاهان بمانـم و قـراردادم را 
تمدید کردم. واقعیت اینکه در این مدت 
بـه دنبـال فهمیـدن نقطه نظـر سـرمربی 
دربـاره خـودم بـودم. با باشـگاه که صحبت 
می  کـردم، می گفتنـد مربی نظـرش روی تو 
مثبت است. من با فراغ بال این پیشنهاد 
را پذیرفتم و پیشنهادات خوب دیگری هم 
داشـتم امـا مـن بـه سـرمربی تیـم اعتمـاد 

کردم. شـما گفتید من را می خواهید، بعد 
که آمدیم ایشان رفتند دو بازیکن از کشور 
برزیل گرفتند و محمد دانشگر هم اضافه 
شد که بازیکن توانمندی است. من خودم 
هر مرتبه با آقای مورایس جلسـه داشـتم، 
ایشان می گفت که من دو بازیکن از کشور 
برزیل آورده ام و باید به آنها بازی بدهم. من 
هم بازیکن حرفه ای هسـتم و دیگر خیلی 
نمی توانستم اصرار کنم و به نظر سرمربی 
بایـد احتـرام می گذاشـتم. حتـی ایشـان 
)مورایس( به من گفت که اینجا بازی کردن 

سخت است و شاید به تو بازی نرسد اما با 
تمام این  حرف ها چیزی نمی گفتم. به هر 
حال در سـپاهان طبیعی اسـت که شـرایط 
اینطـوری باشـد. البتـه باشـگاه در خیلـی 
مواقـع بـه مـن کمک کرد اما نظر سـرمربی 
این بود. من هم نمی توانم خرده ای بگیرم 
و اینهـا اتفاقـات طبیعـی فوتبـال اسـت. 
هیـچ گلایـه ای نـدارم.« او مدعـی اسـت کـه 
می توانسـت در سـپاهان بـازی کنـد: »اگـر 
شانسی به من داده می شد و نمی توانستم 
توانایی هایم را ثابت کنم، بحث دیگری بود 

اما یک نیم فصل بازی نکردن واقعاً سخت 
است. تا آخرین روز باشگاه سپاهان، آقای 
سـاکت و آقـای فتاحـی خیلـی مصـر بودنـد 
کـه بمانم. حتی سـرمربی گفتـه بود، بماند 
و به او بازی می رسد اما واقعاً شرایط برایم 
سخت بود و نمی توانستم چه کار می کنم 
و چـه اتفاقاتـی در حـال رخ دادن اسـت. 
هفته ها بازی نکرده بودم. روزهای سختی 
برایـم بـود امـا خـدا را شـکر تصمیـم خوبـی 
گرفتـم و بـه باشـگاه بـزرگ فـولاد آمـدم. 
باشگاه فولاد چیزی کمتر از تیم های دیگر 

نـدارد. تیمـی بـزرگ و باشـخصیت اسـت 
کـه امکانـات بسـیار خوبـی دارد. بازیکنـان 
خوب و هواداران خونگرمی دارد. الان خدا 
را شکر همه چیز خوب است و مشکلی از 
بابت جابه جایی ندارم. امیدوارم سـپاهان 
هـم در آینـده موفـق باشـد. الان هـم همـه 
چیـز تمـام شـده و بـه باشـگاه خـوب فـولاد 
خوزسـتان آمـده ام. بـه نظـرم مـا می توانیـم 
مدعـی قهرمانـی باشـیم، ولـی بایـد تـلاش 
و زحمت مـان را بیشـتر کنیـم و همـه چیـز 

درست می شود.«

 zنقل قول

اوضاع مس کرمان بعد از باخت 
به پرسپولیس چطور است؟

بایـــد بگویم شـــرایط هنوز خوب اســـت 
و جـــای نگرانـــی نیســـت. همـــه بازی ها 
بســـتگی بـــه خودمـــان دارد و تـــلاش 
می کنیـــم نتیجـــه مطلـــوب بگیریـــم. 
بایـــد تمرکـــز کنیم و با پشـــت هم بودن 

و رفاقـــت، نتایـــج خوبـــی بگیریـــم.
اما بازی های تان به نسبت دیگر 

رقبا خیلی سخت تر است.
مـــا  ی  زی هـــا با و  ســـت  ا درســـت 
ســـخت تر اســـت امـــا کار نشـــدنی 
نیســـت. بازی با آبادان اشتباهات 
داوری باعث شـــد بازنده شویم. 
اگـــر در آن بـــازی داور اشـــتباه 
نمی کـــرد، الان شـــرایط 
خیلـــی بهتـــر بـــود امـــا 
متأســـفانه داوری این 
فصـــل خیلـــی بـــه مـــا 
ضـــرر زد. هـــر چقـــدر 
هم باشگاه بیانیه داد 
فایـــده نداشـــت. وقتی 
لیـــگ به جاهای حســـاس 
می رســـد بایـــد تمرکـــز داوران 
هم بیشـــتر باشـــد تـــا اشـــتباهات 
کـــه حقـــی را ضایـــع نکنـــد امـــا در 
ایـــن مدت این طـــور نبود. چراکه 
کارشناسان داوری در تلویزیون 
گفتنـــد در بـــازی بـــا آبـــادان آن 
پنالتـــی درســـت نبـــود و یـــک 
پنالتـــی هـــم بـــرای مـــا نگرفت 
که باعث شـــد بـــازی را واگذار 
کنیـــم. بـــه هـــر حـــال 4 بازی 
دیگـــر باقی مانده و تمرین 
می کنیـــم تـــا بـــا یکدلـــی و 
رفاقـــت، بهتریـــن نتیجه 
را بگیریم و دل هواداران 

را شـــاد کنیـــم.
این هفته بازی مهمی مقابل مس 

رفسنجان دارید. یک دربی کرمانی 
که حساسیت زیادی دارد.

بحـــث دربـــی بـــه کنـــار، بـــازی بـــا مـــس 
ســـختی  خیلـــی  ی  ز بـــا ن  رفســـنجا
اســـت. مـــس رفســـنجان تیـــم قابـــل 
احترامـــی اســـت که نتایـــج خیلی خوب 
هـــم گرفـــت. مـــا در طـــول هفتـــه تمـــام 
تلاش مـــان را می کنیـــم کـــه بتوانیـــم در 
ایـــن بـــازی بهتریـــن عملکـــرد را داشـــته 

باشـــیم و نتیجـــه بگیریـــم.
بازی را چند چند پیش بینی 

می کنی؟
پیش بینی نکنم بهتر اســـت. انشـــاالله 

اتفاقـــات خوبی بیفتد.
اما فکر می کنی می توانید این بازی 

را ببرید!
در مـــورد بـــرد صحبتی نکـــردم اما تمام 
تلاش مـــان را می کنیـــم کـــه نتیجـــه 

مطلـــوب بگیریـــم.
به هواداران تان قول می دهید در 

لیگ برتر بمانید؟
صددرصـــد قـــول می دهیـــم. درســـت 
اســـت کـــه 4 بـــازی ســـخت داریـــم امـــا 
قبـــلاً نشـــان دادیم هر زمـــان بخواهیم 
فوتبـــال بـــازی کنیـــم خـــوب بـــازی 
می کنیـــم و بـــا تـــلاش و همـــت بچه هـــا 
در 4 بازی باقی مانده دســـت به دست 
هـــم می دهیـــم تـــا بهتریـــن نتایـــج را 

بگیریـــم.
به نظرت در بین ۴ بازی باقی 

مانده، کدام بازی سخت تر است؟
به نظر من همه بازی ها ســـخت اســـت 
و بـــازی آســـان نداریـــم. تیم هـــای بالای 
جـــدول بـــرای ســـهمیه و رســـیدن بـــه 
قهرمانـــی می جنگنـــد و تیم های پایینی 
بـــرای نیفتـــادن و دور شـــدن از منطقـــه 
خطـــر. ایـــن موضـــوع برای همـــه تیم ها 
صـــدق می کند. پس هیچ بازی آســـانی 
نداریـــم و همـــه بازی هـــا حساســـیت 

خـــاص خـــودش را دارد. ما هم با تمرکز 
بـــالا بـــه میـــدان می رویـــم و امیـــدوارم با 
تـــلاش بچه هـــا اتفاقـــات خوبـــی بـــرای 

مـــس کرمـــان بیفتد.
چطور شد از هوادار جدا شدی و 

به مس کرمان رفتی؟
مـــن ســـال قبـــل هم در هـــوادار بـــودم و 
شـــرایط خوبـــی داشـــتم کـــه بـــه همیـــن 
دلیـــل برگشـــتم تا بتوانم بـــه تیم کمک 
کنم اما شـــرایط آن طور که می خواستم 
پیـــش نرفـــت. بـــه هر حـــال فوتبـــال بالا 
و پاییـــن زیـــاد دارد و تصمیـــم گرفتـــم 
جـــدا شـــوم. ایـــن اتفـــاق برای خـــود من 
خوب اســـت و آقای حسین خانی لطف 
داشت و اعتماد کرد که من هم تلاش 
می کنـــم بـــرای مـــس کرمـــان مثمرثمـــر 

باشم.
قراردادت با مس کرمان تا پایان 

فصل است؟
بلـــه، قـــراردادم تـــا پایـــان همیـــن فصل 

اســـت.

اشتباهات داوری به تیم ما خیلی ضربه زد

معین عباسیان: مس 
صددرصد در لیگ برتر می ماند

جدا شدن از هوادار برای من خوب بود
معیــن عباســیان هافبــک مــس کرمــان امیــد زیــادی به مانــدن تیمش در لیــگ برتر دارد. عباســیان کــه در بازی های اخیــر یکی از 
بهترین های مس کرمان بود، معتقد اســت الان همه تیم ها کار ســختی دارند و با توجه به شــرایط لیگ، بازی آســانی وجود ندارد. 
هافبــک مــس کرمــان کــه بــه هــواداران این تیم قول مانــدن در لیگ برتر را می دهد، فکــر می کند با تلاش و یکدلــی می توانند این 

۴ بازی ســخت را هم بخوبی پشــت ســر بگذارند و دل هواداران شــان را شــاد کنند.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

وقتی لیگ به جاهای 
حساس می رسد 

باید تمرکز داوران 
هم بیشتر باشد تا 

اشتباهات که حقی را 
ضایع نکند اما در این 

مدت این طور نبود. 
چراکه کارشناسان 

داوری در تلویزیون 
گفتند در بازی با 
آبادان آن پنالتی 

درست نبود و یک 
پنالتی هم برای ما 

نگرفت که باعث شد 
بازی را واگذار کنیم


